

Mr. Ibrahim Said Al Riyami:

Mr. Ibrahim Said Al Riyami held the position of Diplomat (Ambassador Rank) at the Omani Embassy in Washington DC until the year 2021. He previously held different senior positions in the government sector in the fields of administration and finance, human resources development, IT and communications department and foreign relations. Mr. Ibrahim was also First Secretary at the Sultanate's Embassy in the United Kingdom and the Chairman of the Board of Trustees of Al Sahwa Schools. Mr. Ibrahim was previously the Chairman of Oman 70 Holding Company.

He holds a Bachelor of Art in Public Administration from Seattle University in the USA, and a Master of Arts in Diplomatic Studies from the University of Westminster in the UK.

He is also a certified Business Consultant Coach.

Mr. Hussein Abdullah Al Haddad:

Mr. Hussein Abdullah Al Haddad has worked in the government sector for more than 32 years. He is currently the Head of the Secretariat General for National Celebrations in Salalah. He is also a member of the Board of Directors of Qurayat Tourism Project.

He is a business man who has established a number of projects and companies in Oman, and a representative of several international companies in the Sultanate.

الفاضل/ إبراهيم بن سعيد الريامي

شغل الفاضل/ إبراهيم بن سعيد الريامي منصب دبلوماسي (درجة سفير) في السفارة العمانية في واشنطن حتى العام ٢٠٢١م، وتولى سابقاً مناصب قيادية مختلفة في القطاع الحكومي منها قطاع الشؤون الإدارية والمالية، قطاع تنمية الموارد البشرية، دائرة تقنية المعلومات والاتصالات، والعلاقات الخارجية. كما شغل سابقاً منصب سكرتير أول في سفارة السلطنة في المملكة المتحدة، ورئيساً لمجلس أمناء مدارس الصحة، وقد تولى الفاضل/ إبراهيم منصب رئيس مجلس إدارة شركة عُمان ٧٠ القابضة سابقاً.

يحمل الفاضل/ إبراهيم شهادة البكالوريوس في الإدارة العامة من جامعة سياتل في الولايات المتحدة الأمريكية، وشهادة الماجستير في الدراسات الدبلوماسية من جامعة وست منستر في المملكة المتحدة.

وهو مدرب معتمد في مجال الإدارة والأعمال.

الفاضل/ حسين بن عبدالله الحداد

يحظى الفاضل/ حسين بن عبدالله الحداد بخبرة تزيد عن ٣٢ عامًا في القطاع الحكومي، ويشغل حاليًا منصب مسؤول مكتب الأمانة العامة للاحتفالات الوطنية بصلالة، كما يشغل عضوية مجلس إدارة مشروع قریات السیاحی.

الفاضل/ حسين رجل أعمال مؤسس لعدة مشاريع وشركات في سلطنة عمان، وممثل عدة شركات دولية تعمل في السلطنة.





Mr. Thani Ali Al Malki:

Mr. Thani is currently the Chief Strategy and Digital Transformation Officer at Ooredoo Qatar since December 2025, after being the Chief Business Officer and the Executive Director - Business at Ooredoo Qatar.

Previously, Mr. Thani was Ooredoo Qatar's Head of Radio Network, achieving great success and launching the first 5G network in Qatar.

Prior to that, he worked at Es'hailSat - a Qatar-based satellite company.

Having a strong understanding of business telecom systems, which he gained during his time at British Telecom, as well as extensive expertise in IT infrastructure working with Barwa Media Company, Mr. Thani brings a wealth of experience to boards of directors.

He holds a B.S. in Electronics & Communication Engineering from the University of Leeds, UK.

الفاضل/ ثاني بن علي المالكي:

يشغل الفاضل/ ثاني حاليًا منصب الرئيس التنفيذي للاستراتيجية والتحول الرقمي في Ooredoo قطر منذ ديسمبر ٢٠٢٥، وقد شغل سابقًا منصب الرئيس التنفيذي لخدمات الشركات ومنصب المدير التنفيذي لخدمات الشركات في Ooredoo قطر.

وتولى الفاضل/ ثاني قبل ذلك منصب مدير شبكة الراديو في Ooredoo قطر، حيث حقق نجاحًا كبيرًا وساهم بشكل فاعل بإطلاق شبكة الجيل الخامس (5G) لأول مرة في قطر.

وقبل الانضمام إلى Ooredoo، كان الفاضل/ ثاني جزءًا من فريق شركة Es'hailSat، إحدى شركات الأقمار الصناعية في قطر.

وكما يجلب إضافة كبيرة لخبرات مجلس الإدارة، لا سيما من حيث خبرته في أنظمة الاتصالات التجارية التي اكتسبها خلال فترة عمله لدى شركة بريتيش تيليكوم (British Telecom)، أو في مجال البنية الأساسية لتكنولوجيا المعلومات التي اكتسبها خلال العمل في شركة Barwa Media.

وهو حاصل على درجة البكالوريوس في هندسة الإلكترونيات والاتصالات من جامعة ليدز بالمملكة المتحدة.



Mr. Said Faraj Al Rabeea:

Mr. Said Faraj Al Rabeea has worked in the government sector for more than 37 years, during which time has held a number of senior positions in human resources, information technology and telecommunications. He is currently the Chairman of the Board of Directors of Duqm Data Centre and has a Bachelor's Degree in Arts.

الفاضل/ سعيد بن فرج الربيع:

يحظى الفاضل/ سعيد بن فرج الربيع بخبرة في القطاع الحكومي تزيد عن ٣٧ عامًا، شغل خلالها عددًا من المناصب الرفيعة في مجال الموارد البشرية، وتقنية المعلومات والاتصالات، ويشغل حاليًا منصب رئيس مجلس إدارة مركز الدقم للمعلومات، وهو حاصل على شهادة البكالوريوس في الآداب.

Mr. Eisa Mohammed Al Mohannadi:

Mr. Eisa Al Mohannadi currently serves as Chief Financial Officer in Ooredoo Qatar, where he has held a number of positions since 2012. Mr. Eisa was also in charge of multiple senior positions in the field of banking services, risk management, revenue assurance and public administration.

الفاضل/ عيسى بن محمد المهندي:

يشغل الفاضل/ عيسى المهندي منصب الرئيس التنفيذي المالي لشركة Ooredoo قطر، حيث عمل في الشركة منذ عام ٢٠١٢م، كما شغل الفاضل/ عيسى في السابق مناصب عدة في مجال الخدمات المصرفية وإدارة المخاطر وضمان الإيرادات والإدارة العامة.

Mr. Eisa holds a Bachelor degree in Business Administration from Marymount University in the United States of America. He also holds a Master degree in Digital Transformation from HEC PARIS.

الفاضل/ عيسى حاصل على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة ماري ماونت الأميركية. كما أنه حاصل على درجة الماجستير في التحول الرقمي من جامعة باريس إتش إي سي.



Mr. Hamad Mohammad Al Wahaibi:

Mr. Hamad Mohammad Al Wahaibi has more than 20 years of experience in areas of investment, assets management, business development and financial sector. He is the Head of the Investment Unit at the Social Protection Fund. Mr. Al Wahaibi is also a member of the boards of Renaissance Services Company and Oman Flour Mills Company.

Mr. Al Wahaibi holds a Masters of Business Administration degree, specializing in Finance. He is a Chartered Financial Analyst (CFA) charter holder, Chartered Alternative Investment Analyst (CAIA) charter holder, and has a Certificate in Investment Performance Measurement (CIPM).

الفاضل/ حمد بن محمد الوهبي:

يتمتع الفاضل/ حمد بن محمد الوهبي بخبرة تزيد عن ٢٠ عامًا في مجالات الاستثمار وإدارة الأصول وتطوير الأعمال والقطاع المالي. يشغل منصب رئيس وحدة الاستثمار في صندوق الحماية الاجتماعية. كما يشغل عضوية مجلس إدارة كل من شركة النهضة للخدمات وشركة المطاحن العمانية.

الفاضل/ حمد حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال مع تخصص في التمويل. وهو حاصل على شهادة المحلل المالي المعتمد (CFA)، وشهادة المحلل المعتمد للاستثمارات البديلة (CAIA)، بالإضافة إلى شهادة قياس أداء الاستثمار (CIPM).

Mr. Salim Ali Al Hinai:

Mr. Salim Al Hinai holds a Master's degree in Business Administration from the University of Bedfordshire and a Bachelor of Arts degree. He has diverse experience in the financial and investment fields, as well as in project management and communications. Mr. Al Hinai also serves as a member of the Board of Directors of Bank Nizwa.

الفاضل/ سالم بن علي الهنائي:

الفاضل/ سالم بن علي الهنائي حاصل على درجة الماجستير من جامعة بدفوردشاير في تخصص إدارة أعمال ودرجة الليسانس في الآداب، يمتلك خبره متنوعة في الجانب المالي والاستثماري وكذلك في إدارة المشاريع والاتصالات. كما يشغل الفاضل/ الهنائي عضوية مجلس إدارة بنك نزوى.



Mr. Saim Yaksan:

Mr. Saim Yaksan serves as Ooredoo Group Chief Procurement Officer.

He has over 26 years of experience in telecommunications, IT and financial services industries across mature and emerging markets around the world, and has a successful record of procurement and large-scale business transformations for several telecom operators and digital, fintech and technology companies.

Prior to joining Ooredoo, he was Senior Vice President at McKinsey and was previously Group Chief Transformation Officer for MTN. He had various senior roles as CEO of MTN Cameroon, Group Chief Procurement Officer and CEO of MTN Sourcing Companies, in addition to senior roles at Vodafone Group and as CPO in Vodafone operations.

Mr. Saim holds a Master's degree in Business Administration from the University of Cologne, Germany and participated in Erasmus scholarship program studying at Dublin City University, Ireland.

الفاضل/ سايم ياكسان:

يشغل الفاضل/ سايم ياكسان منصب الرئيس التنفيذي للمشتريات لمجموعة أوريدو.

يتمتع الفاضل/ سايم بخبرة تزيد عن 26 عامًا في مجالات الاتصالات وتكنولوجيا المعلومات والخدمات المالية في عدد من الأسواق الناضجة والناشئة حول العالم ولديه سجل ناصع من النجاح في المشتريات وعمليات التحول واسع النطاق للشركات مع عدد من مشغلي الاتصالات، ومزودي الخدمات الرقمية والتكنولوجيا المالية، وشركات التكنولوجيا.

كما شغل قبل انضمامه إلى Ooredoo منصب نائب الرئيس الأول في ماكينزي، وتولى منصب رئيس التحول في MTN. وشغل أيضًا عددًا من المناصب الإدارية العليا منها الرئيس التنفيذي لشركة MTN الكاميرون، والرئيس التنفيذي للمشتريات والرئيس التنفيذي لـ MTN Sourcing Companies، وعددًا من المناصب القيادية في مجموعة فودافون، منها الرئيس التنفيذي للمشتريات في المجموعة.

ويحمل الفاضل/ سايم درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة كولونيا في ألمانيا، كما شارك في برنامج المنح الدراسية Erasmus حيث درس في جامعة مدينة دبلن بأيرلندا.



Mr. Shabib Mohammed Al Darmaki:

Mr. Shabib Mohammed Al Darmaki previously held the position of Director – General of the Civil Service Employees’ Pension Fund. He has also held board membership in several public joint stock companies in the fields of business and Islamic banking services.

Mr. Shabib Al Darmaki holds a Master’s Degree in Accounting from Oklahoma City University in the United States of America and a Bachelor’s Degree in Business Management from Helwan University in Cairo, Egypt.

Mr. Salah Abdulla Al Shamsi:

Mr. Salah Al Shamsi has over 28 years of experience in strategic leadership and management, with a strong track record in driving organizational transformation and operational excellence. Currently, he serves as the Head of Strategic Planning and Risk Management at Al-Maha Petroleum Products Marketing Company leading cross-functional teams across strategy, risk management, and fuel station network development. His experience includes leading major development and investment projects, conducting feasibility studies, corporate restructuring, and delivering and monitoring the execution of innovative business solutions. Furthermore, he is equipped with extensive experience in sales, marketing, advertising, and customer service in addition to the development and management of retail chains, restaurants, bakeries, and coffee shops.

Mr. Salah holds an MBA in Business Administration from the University of Hull in the UK and BBA in Marketing from the University of Arkansas at Little Rock in the USA.

الفاضل/ شبيب بن محمد الدرمني:

شغل الفاضل/ شبيب بن محمد الدرمني سابقاً منصب مدير عام صندوق تقاعد موظفي الخدمة المدنية، كما شغل أيضاً عضوية مجالس إدارة عدد من الشركات المساهمة العامة، وتنوعت هذه الشركات في مجال الأعمال التجارية والخدمات الصيرفية الإسلامية.

وقد حصل الفاضل/ شبيب على شهادة الماجستير في علوم المحاسبة من جامعة أوكلاهوما سيتي في الولايات المتحدة الأمريكية، وعلى شهادة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة حلوان في القاهرة بجمهورية مصر العربية.

الفاضل/ صلاح بن عبدالله الشامسي:

يمتلك الفاضل/ صلاح الشامسي خبرة تزيد عن ٢٨ عاماً في القيادة والإدارة الاستراتيجية، مع سجل مهني حافل في تحقيق التحول المؤسسي والتميز التشغيلي. يشغل حالياً منصب رئيس قطاع التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر في شركة المهال لتسويق المنتجات النفطية، حيث يقود فرقاً متعددة التخصصات ويشرف على التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر وتطوير شبكة محطات الوقود. تشمل خبرته قيادة المشاريع والاستثمارات الكبرى، إعداد دراسات الجدوى الاقتصادية والاستثمارية، إعادة هيكلة الأطر المؤسسية، تطوير حلول أعمال مبتكرة، وصياغة الاستراتيجيات المؤسسية ومتابعة تنفيذها. ويتمتع بخبرة إضافية في المبيعات والتسويق والدعاية والإعلان وخدمة العملاء إضافة إلى إدارة سلاسل المتاجر والمطاعم والمخابز والمقاهي وتجهيزها.

والفاضل/ صلاح حاصل على ماجستير إدارة الأعمال (MBA) من جامعة هال في المملكة المتحدة وبكالوريوس إدارة الأعمال (تسويق) من جامعة أركنساس في لينل روك في الولايات المتحدة الأمريكية.

Classification: **Public**



Mr. Ali Saif Al Saadi:

Mr. Ali Saif Al Saadi holds 23 years of experience in different sectors. He worked in Zaeem Al Emarat institution and Al Zaeem Magazine and then in Al Ain Sports and Cultural Club at the Media Office. He is also the founder of Al Buraimi Investment Company LLC and a member of the Real Estate Development Committee at the Oman Chamber of Commerce and Industry at Al Buraimi.

Mr. Ali Al Saadi holds a General Diploma and is currently a Bachelor student in Business Economics at Al Buraimi University College.

الفاضل/ علي بن سيف الساعدي:

يمتلك الفاضل/ علي الساعدي خبرة تمتد لـ ٢٣ سنة في قطاعات مختلفة، حيث عمل في مؤسسة زعيم الإمارات ومجلة الزعيم في العلاقات العامة، ثم عمل في نادي العين الرياضي الثقافي بالمكتب الإعلامي، وهو كذلك مؤسس شركة أعمال البريمي للاستثمار ش.م.م، وعضو لجنة التطوير العقاري في غرفة تجارة وصناعة عُمان في البريمي.

يحمل الفاضل/ علي شهادة الدبلوم العام وهو حاليًا طالب بكالوريوس في تخصص اقتصاد الأعمال في كلية البريمي الجامعية.

Mr. Nooh Abdul Hameed Al Zadjali:

Mr. Nooh Abdul Hameed Al Zadjali is an organizational development professional with extensive experience in organizational design, corporate governance, project management, policy and procedure development, and quality management. He currently serves as a Consultant - Management consultancy Services at TAKATUF Oman, supporting organizations in enhancing operating models and effectiveness.

He holds an MSc in Human Resource Management (Talent Management & Development) with Distinction from the University of Lincoln (UK). Mr. Nooh is a CIPD Associate, certified in Lean methodology, and a graduate of the National Leadership Program "Etimad" at the Royal Academy of Management.

Throughout his career, Mr. Nooh has held leadership roles across multiple sectors in Oman, including power and utilities, logistics and supply chain, tourism, and finance and insurance. His professional approach focuses on aligning people, processes, and technology to strengthen governance, ensure compliance, establish robust performance frameworks, and deliver sustainable, measurable outcomes.

الفاضل/ نوح بن عبد الحميد الزدجالي:

الفاضل/ نوح بن عبد الحميد الزدجالي متخصص في التطوير المؤسسي، يتمتع بخبرة راسخة في التصميم التنظيمي، والحوكمة المؤسسية، وإدارة المشاريع، وتطوير السياسات والإجراءات، وإدارة الجودة. يشغل حاليًا منصب مستشار - الخدمات الإدارية لدى شركة تكاتف عُمان، حيث يقدم الدعم للمؤسسات في تطوير نماذج التشغيل وتعزيز الكفاءة المؤسسية.

يحمل درجة الماجستير في إدارة الموارد البشرية (إدارة وتطوير المواهب) مع مرتبة الشرف (امتياز) من جامعة لنكولن بالمملكة المتحدة، وهو عضو منتسب في معهد تشارترد للأفراد والتنمية (CIPD)، وحاصل على شهادة في منهجية اللين (Lean)، وخريج برنامج القيادة الوطنية «اعتماد» من الأكاديمية السلطانية للإدارة.

تولّى الفاضل/ نوح أدوارًا قيادية في قطاعات متعددة داخل سلطنة عُمان شملت الطاقة والمرافق، واللوجستيات وسلاسل الإمداد، والسياحة، والقطاعين المالي والتأميني. ويرتكز نهجه المهني على موازنة الأفراد والعمليات والتقنية لترسيخ الحوكمة والامتثال، وبناء أطر أداء فعالة، وتحقيق نتائج مستدامة قابلة للقياس.

Classification: **Public**




Mr. Saif Rashid Al Kalbani:

Mr. Saif Rashid Al Kalbani has worked in Royal Oman Police (ROP) since 1991, where he held several prestigious positions in the ROP, including Director of the Office of the Assistant Inspector General, Director of the Officers' Training Institute and Director General of Equipment and Supplies. As a result, he received cumulative experience in the police, security, training, and administrative fields.

Mr. Saif holds a Bachelor's degree in Law from Dubai Police Academy in 2003. He has also received qualification and training through specialized local and international courses.

الفاضل/ سيف بن راشد الكلباني:

عمل الفاضل/ سيف بن راشد الكلباني في شرطة عُمان السلطانية منذ ١٩٩١، حيث شغل عدة مناصب رفيعة خلال مسيرته المهنية في شرطة عُمان السلطانية، بما في ذلك مديرًا لمكتب مساعد المفتش العام للشرطة والجمارك، مديرًا لمعهد الضباط، ومديرًا عامًا للتجهيزات واللوازم. وهذا ما أكسبه خبرة تراكمية في المجالات الشرطة والأمنية والتدريبية والإدارية.

الفاضل/ سيف حاصل على درجة الليسانس في الحقوق من أكاديمية شرطة دبي في ٢٠٠٣، كما أنه حاصل على التأهيل والتدريب من خلال الدورات المختصة المحلية والدولية.

Mr. Amer Salim Al Jabri:

Mr. Amer Salim Al Jabri is currently the Chief Financial Officer and Company Secretary of Strategic & Precious Metals Processing LLC (SFZ). He is a senior executive with more than 25 years of experience across energy, industrials, metals & mining, and international trading. He brings deep expertise in governance, corporate finance, project financing and strategic growth. He is experienced in digital and business transformation, supporting boards and advisory councils to drive value maximisation, strengthen risk oversight, and enable sustainable expansion.

Mr. Amer holds MSc in Finance & Banking from the British University in Dubai (with University of Birmingham) and BSc in Finance from Sultan Qaboos University. He also holds a Certificate in Board Directorship from GCC Board Directors Institute.

الفاضل/ عامر بن سالم الجابري:

يشغل الفاضل/ عامر بن سالم الجابري حاليًا منصب الرئيس التنفيذي المالي وأمين السر لشركة معالجة المعادن النفيسة والاستراتيجية. وهو مسؤول تنفيذي يتمتع بخبرة تزيد على ٢٥ عامًا في قطاعات الطاقة والصناعات والمعادن والتعدين والتجارة الدولية، ولديه خبرة عميقة في الحوكمة والتمويل المؤسسي وتمويل المشاريع والنمو الاستراتيجي. كما يمتلك خبرة في التحول الرقمي وتحول الأعمال، ويدعم مجالس الإدارة والمجالس الاستشارية في تحقيق تعظيم القيمة، وتعزيز الرقابة على المخاطر، وتمكين التوسع المستدام.

وقد حصل الفاضل/ عامر على ماجستير في المالية والمصرفية من الجامعة البريطانية في دبي (مع جامعة برمنجهام) وبكالوريوس في المالية من جامعة السلطان قابوس. كما أنه يحمل شهادة في عضوية مجالس الإدارة من معهد أعضاء مجالس الإدارات في دول مجلس التعاون الخليجي.



Mr. Younis Salim Al Siyabi:

Mr. Younis Al Siyabi holds the National Vocational Qualifications Certificate (NVQS), majoring in the technical field and specializing in performing industrial operations, from the Emergency Medicine Trainees' Association in the UK. He has experience in different industries and positions.

From the year 2000 onwards, he served in Flexible Industrial Packages Co. as the Operator of an Italian-made color printing machine, Production Officer and Personnel and Administrative Manager. In 2011, he worked as a Public Relations Officer in Al-Rawas Marble and Granite Company LLC before moving to his final position before retirement at the Ministry of Endowments and Religious Affairs from 2012 to 2022.

Mr. Younis also gained experience by attending courses and workshops organized by the Financial Services Authority, Oman Chamber of Commerce & Industry and Ministry of Commerce and Industry and Investment Promotion in several areas such as accounting and law.

الفاضل/ يونس سالم السيابي:
الفاضل/ يونس السيابي حاصل على شهادة المؤهلات المهنية الوطنية (NVQS) في المجال الفني في تخصص تأدية العمليات الصناعية الصادرة من الجهة البريطانية (EMTA). كما يحظى بخبرة في قطاعات ومناصب متنوعة.

منذ عام ٢٠٠٠، شغل الفاضل/ يونس السيابي منصب مشغل آلة طباعة ملونة إيطالية الصنع، ومسؤول إنتاج، ومدير شؤون الموظفين والإدارة في شركة المغلفات الصناعية المرنة. وشغل الفاضل/ يونس السيابي منصب مسؤول العلاقات العامة في شركة الرواس للرخام والجرانيت ش.م.م في ٢٠١١ قبل عمله الأخير قبل التقاعد في وزارة الأوقاف والشؤون الدينية من ٢٠١٢ إلى ٢٠٢٢.

كما تحسّل الفاضل/ يونس على خبرة عبر دورات وورش هيئة الخدمات المالية وغرفة تجارة وصناعة عُمان و وزارة التجارة والصناعة وترويج الاستثمار في مجالات مختلفة مثل المحاسبة والقانون.

